
Artikel 41 vragen SP inzake invulling vacatures en vertraging opleidingen veiligheidsregio

De SP maakt zich al langere tijd zorgen over de bezetting van onze veiligheidsregio en de gevolgen 
voor de veiligheid van de inwoners en gebruikers van onze regio. Op 14 oktober jongstleden ontving 
de raad een terugkoppeling van de vergadering van het algemeen bestuur (AB) van de 
veiligheidsregio van afgelopen 5 oktober. 

De SP is bezorgd over het feit dat er in 2022 sprake is van het niet tijdig kunnen invullen van 
vacatures binnen de organisatie. Ook worden er opnieuw opleidingen uitgesteld. Gevolg hiervan is 
dat er geraamd wordt dat er in 2022 een budget van circa zes ton overblijft. In 2021 zagen wij een 
overschot van ruim een miljoen euro, destijds ook voornamelijk door het niet kunnen invullen van 
vacatures en het moeten uitstellen van opleidingen. Het geld dat er overblijft zal net als voorgaande 
jaren naar verwachting worden onttrokken aan het budget van de veiligheidsregio en worden 
teruggestort naar de algemene middelen van de betrokken regiogemeenten. De SP vindt dit een 
verkapte bezuiniging op veiligheid.
De SP maakt zich zorgen over de situatie en wil graag het volgende van het college weten.

1. Klopt het bericht van het AB van de veiligheidsregio dat er (nog steeds) problemen zijn met 
het invullen van vacatures en dat er opleidingen worden uitgesteld?

a. Welke vacatures kunnen we slecht of niet invullen? 
▪ Wat is hier het gevolg van voor het correct functioneren van onze 

veiligheidsregio en wat zijn de gevolgen hiervan wat betreft de veiligheid 
voor de inwoners en gebruikers van onze regio?

b. Welke opleidingen worden er uitgesteld of lopen hier vertraging op?
▪ Wat is hier het gevolg van voor het correct functioneren van onze 

veiligheidsregio en wat zijn de gevolgen hiervan wat betreft de veiligheid 
voor de inwoners en gebruikers van onze regio?

c. Het niet invullen van vacatures kan betekenen dat hetzelfde werk met een 
kleinere bezetting moet worden gedaan. Is er aandacht voor de toegenomen 
werkdruk en word er iets gedaan om personele uitval te voorkomen?

d. Klopt het geraamde bedrag van 600.000 euro dat in de informatiebrief wordt 
geschetst?

-Zo ja, is het opnieuw het voornemen van het bestuur om dit geld terug 
te storten aan de betrokken gemeenten?
-Zijn er als (extra) investering mogelijkheden om dit budget volgend jaar 
in te zetten binnen de veiligheidsregio?
-Is de verwachting dat de hoogte van dit bedrag zich nog gaat 
ontwikkelen in het laatste kwartaal van dit jaar?

e. Wat vindt het college van de huidige stand van zaken wat betreft het invullen 
van de vacatures en het uitstellen van de opleidingen?



f. Welke situatie speelt er in andere veiligheidsregio’s wat betreft het invullen van 
vacatures en het uitstellen van opleidingen, en op welke manier wordt er mee 
omgesprongen?

g. Is het college voornemens om geld dat (opnieuw) overblijft bij de 
veiligheidsregio en dus niet aan de veiligheid van onze inwoners word besteed 
te investeren in andere onderwerpen binnen in de veiligheidsregio, zorg en 
veiligheid?

-Zo ja, kan het college voor de behandeling van de begroting en de 
jaarstukken van de veiligheidsregio met een voorstel hierover komen?
- Zo nee, kan het college toelichten wat zij vinden van het achteraf/verkapt 
bezuinigen op de veiligheid van onze inwoners en gebruikers van onze regio?

h. Wat kan er volgens het college gedaan worden om er voor te zorgen dat in de 
toekomst wel de vacatures binnen onze veiligheidsregio kunnen worden 
ingevuld en de opleidingen kunnen worden gestart/afgerond ?

-Wat heeft het college eventueel nodig van de raad/raden om dit te 
bewerkstelligen?

Overleg of vragen hierover kunt u stellen aan commissielid JP Otto: janpeterotto@gmail.com of 06-
10068240
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